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Dagsorden 
HUNDIGE BOLDKLUB 

 

Mødeleder: Jan 

Referent: Henrik 

Dato: onsdag den 7 November kl. 18:30  

Tilstedeværende: Jan, Peskho, Anja, 

Camilla, Stig, Henrik 

 

Fraværende: Walid og Jesper 

 

 

Dagsordenpunkter Konklusion Ansvarlig Deadline 

1. Godkendelse af sidste referat 
fra 29 August 2018 
 

 

Godkendt uden anmærkninger Alle  

2. Seneste Nyt Camilla har overtaget alle 
opgaver vedr. 
ungdomsafdelingen fra Jan og 
kører den nu alene. Har været 
der fast mandag og onsdag og i 
weekender efter behov og været 
meget synlig på banerne for 

trænere og spillere. 

 
For mange hold, vil stadig spille i 
hal til vinter, og det gør 
desværre at vi ikke udnytter de 
muligheder optimalt, der tilbydes 

med Kunstbane. 
 
Klub Godset er underlagt 
Krogårdsskolen pr. 1 august 
2019. Bus forventes fortsat at 
være på P-pladsen ved ”Klub 
Godset 

 
Julian og Saan, er to nye som er 

kommet ind som lommepenge 
job i klubben på det seneste. 

Jan  

3. Årshjul 
-KM penge og vask m.m. 
-Bus reservationer 
-Kunst og haltider fra uge 43 
- Børneattester. 
- Vintertider 

Bussen er bestilt til brug her i 
vinter. Især Hakams hold 
trækker en del på bussen. 
 
Børneattester skal fornys til 
nytår. Jan udsender ny e-Boks 
meddelelse i december/januar til 

trænere  
 
Plan for vintertider på Kunstbane 
og i haller er justeret flere gange. 

Jan 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

4. Nyt fra ungdom 

- Evaluering 
- Efterårsturnering og hold 
flytning af spillere. 
- Trænermøder. 

Som et Greve Nord projekt er nyt 

pige mixhold fra 10 – 18 år 
opstartet. Vi afventer bedre 
fordeling, når der kommer flere. 
 
Saan hjælper til ved de yngste 
ved Alija. 

Camilla  
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Julian hjælper til i årgangen lige 

over Alija på Richards hold med 

ca. 15 spillere. 
 
De to U9 Hold, kører godt efter 
opdelingen. Begge har nu tider 
lørdag i GVC. 
 
Pigerne U11 klarer sig også godt, 

med hjælp af en forælder 
(Nicolas). Patrick der træner 
holdet har orienteret om, at han 
gerne ser klubben, finder en 
alternativ løsning, men bliver til 
det er afklaret. Camilla Kirk 

stopper som træner på holdet. 

 
Hakams hold kører meget stabilt 
og er tilmeldt flere 
vinterturneringer og holder 
stævne internt for 3 naboklubber 
lørdag den 10. november. Der er 

indkøbt pokal til vinderen. 
 
Bettina U14 kører videre og er 
tilmeldt vinterturnering. De er ca. 
15 spillere på holdet. 
 
Peter og Kenneth U15, vil gerne 

spille 11 mands fra april 2019, de 
har 15 spillere. Der er aftalt et 
samarbejde med U14. 
 
Der er to spillere fra klubben 
senior kvindehold, som gerne vil 
hjælpe til hos de små årgange, 

det tages der en dialog omkring 
med trænerne. Forventes at 
kunne idriftsættes 1/4 2019. 

5. Nyt fra senior 

- Evaluering. 
- Efterårsturnering og 

holdflytning af spillere. 

Sæsonen har ikke været specielt 

opløftende.’ 
 

De 2 serie 3 hold har haft 
udfordringer. Hold 1 sluttede 
sæsonen af med flere nederlag 
mens hold 2 p.t. kæmper for 
overlevelse. Holdet er dog med 

på de formentligt er i serie 4 i 
næste sæson. 
 
Serie 6 holdet har alt for få 
spillere og skal have nye 
medlemmer, hvis det skal 

tilmeldes 11 mands i næste 
sæson. 
 

Seniorholdene 1 og 2 holder 
kunstbane pause i november, og 
arrangerer egne træningskampe 
og er derfor ikke tilmeldt DBU 

vinterturnering. 
 
Motionsholdene kører ganske fint 
uden problemer. 
 

Peshko/Jan  
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Super Veteran træner søndag 
indendørs i Hallen ved Arena 

skolen. 

 
Serie 6 holdet har flyttet for 
mange kampe med kort varsel, 
som har kostet klubben dyrt. Det 
er noget Seniorformanden og 
formanden har haft flere dialoger 
omkring med holdet og som skal 

være klart forbedret i en evt. 
næste sæson. 
 
Der er en dialog igen med et 
U18-U19 hold, som gerne vil 
starte i klubben. 

 

Et hold polske spillere på ca. 25 
mand, er der også en dialog i 
gang med. De ønsker, at spille 
motionsfodbold. (er startet -
træner hver søndag kl. 16.00-
17.30) 

 
Dame senior kører rigtigt godt 
med Jimmy og holder en kort 
pause med træningen her ui 
november 

6. Økonomi 

- Kontingent. 
- Medlemmer. 
- Økonomi. 
 
 

Automatiseringen af kontingent 

opkrævninger har været en stor 
succes, hvorfor der bruges 
væsentligt mindre tid på denne 
aktivitet set i forhold til tidligere. 
Der er relativt få betalinger der 

ikke betales til tiden modsat 
tidligere. 
 
Klubben medlemstal er især 
stigende i det mindre årgange 
mens det kniber mere fra 
teenagealderen og frem. 

 
Klubben har en sund økonomi. 

Jan  

7. Pokalafslutningen evaluering.  Pokalafslutningen i Hundige 
hallen var også i 2018 en succes, 
ud fra de kommentarer der er 

hørt efterfølgende. 
 
Der har været en forespørgsel, 
om man kunne dele det op, så de 
små årgange havde en del af 
dagen, og de ældre årgange så 

senere på dagen. Det er noget 
som der kigges på fra 
bestyrelsen. 
 

Der kunne også være et mindre 
indlæg fra en foredragsholder 
eller en aktivitet for alle. 

Eventuelt med fællesspisning til 
sidst. Også noget bestyrelsen 
kigger på. 
 

Alle  
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Bestyrelsen prøver at samle en 
arbejdsgruppe, som kan se på 

næste års pokalafslutning. 

8.  Juleafslutning i december Der arbejdes på at skaffe en 
halsedisse med klublogo i samme 
farver som hue fra sidste år. 
 
Der er trænerafslutning onsdag 

den 12. december kl. 19.00 for 
alle træner og holdledere. 

Alle  

9. Trænerfest i januar og 
festudvalg. 

 

Trænerfesten afholdes igen og 
det bliver den 26. januar 2019. 

Tidspunkt følger senere. 
 

Der kommer buffet udefra. 

Alle  

10. DIF støtte og 
partnerskabsaftale fra 2019 

Aftalen udløber 31/12-18, så DIF 
og Nordea fonden ønsker at 

kommunen fortsat viser 
økonomisk vilje til at støtte 
projektet, hvis støtten herfra skal 
fortsætte. 
 
Aftale med DIF/Nordea-fonden er 

lavet for 2019. 

Jan  

11. Ny tøj og rekvisitaftale fra 1 
Januar 2019. Med betingelser 

(Status) 

Bestyrelsen samt udvalgte 
personer har mødtes for at drøfte 

de tilbud klubben har modtaget 
med henblik på ny aftale pr 1/1-

2019. 
 
Repræsentanter fra klubben 
tager en tur ud til SELECT, for at 
høre og se deres produktion. 
 

Der er endnu ikke truffet en 
afgørelse omkring eventuel ny 
leverandør og ventes først at ske 
en gang i december. 

Alle  

12. Aftale Verisure Henrik forelagde tilbud om klub 

provision ved salg af alarmer fra 
Verisure til medlemmerne eller 
deres forældre. 
 
Henrik kommer med oplæg til 
aftale. 

Henrik  

13. Generalforsamling 
- Potentielle kandidater. 

Der er måske potentielle 
kandidater blandt damesenior og 
herre +50 motionsholdet. 
 
Der er fokus på vedtægt 

opdatereringer på grund af vores 
DIF/Nordea-aftale. Der arbejdes 

med tilpasning 
 
En træner har forslået kontingent 
opkrævning rykkes frem til 1. 
marts i stedet for 1 april. Det 

blev nedstemt af bestyrelsen af 
flere praktiske årsager. 

Alle  
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14. Eventuelt Camilla er gravid, og går på 
barsel den 31, marts 2019. Der 

undersøges alternative 

muligheder indtil Annahelena er 
retur 

Alle  

15. Nyt møde. Generalforsamlingen i 2019 er 
onsdag den 13. februar 2018. 
 

Sidste bestyrelsesmøde inden, 
bliver mandag d. 11 februar 2018 

Alle  

 


